
Kontrollutvalgets beretning 2024 
 
Vedlagt følger signert og godkjent regnskap uten anmerkinger. Styret bør kanskje se på følgende 
forslag: 
  

 Opprette egne Vipsnummere tilhørende de ulike aktiviteter. F.eks Woe – Skala Sør osv. Det 
vil gjøre det mer oversiktlig å se økonomien i hver enkelt aktivitet. Det vil trolig også gjøre 
det enklere for den som Vipser å identifisere hva han Vipser til … 

  
Videre har KU følgende bemerkninger til referater. 
  

 Vi har ikke fått oversendt noen innkallinger med sakslister til styremøter. Dette skal gjøres, 
slik at det enkelte styremedlem kan forberede seg til de saker som etterfølgende skal 
behandles. 

  
 Det etterfølgende referat skal starte med ordlyden at – innkallingen godkjennes (om han gjør 

det da). Uten dette, er ikke styremøtet med følgende vedtak gyldig, eller kan i det minste 
diskuteres….. 
  

KU har videre forslag til saker som skal og/eller blir behandlet: 
  

 Tildel alle sakene ett saksnummer som starter med 01-24, 02-24, 03-24 osv. Ett løpenummer 
gjør det lettere å finne tilbake til enkelte saker. Et slikt saksnummer kan jo også gjerne stå i 
innkallingen. Skal man være flinkest i klassen kan det også lages en indeks ved årets slutt, 
som lister alle saksnummerne og kort hva de handler om. Veeeldig lett å da kunne finne frem 
i tidligere saker og se hva som ble vedtatt. 

  
  
For KU 
Rune Flood-Engebretsen 
 


